
 
 

Zápis ze 19. řádného zasedání Akademického senátu FCHI (26. 04. 2024) 

(číslování od začátku funkčního období 03. 02. 2023) 

 

Místo a čas konání: zasedací místnost děkanátu FCHI Z-B2401, začátek 14:00 hod 

 

Přítomni: 

RNDr. Pavel Galář, Ph.D. (444)   

doc. Ing. Ondřej Vopička, Ph.D. (403) 

Ing. Martin Člupek, Ph.D. (402) 

RNDr. Jana Šnupárková, Ph.D. (446) 

Ing. Jaroslav Otta (DSP)  

Ing. Lukáš Sauer (DSP) 

Bc. Jana Knytlová (BSP/MSP) 

Bc. Karolína Slonková (BSP/MSP)   

 

Nepřítomni: 

doc. Ing. Zdeněk Grof, Ph.D. (409) (omluveno) 

Hosté: 

prof. Ing. Michal Přibyl, Ph.D. (děkan) 

doc. Pavel Řezanka, Ph.D. (proděkan) 

Program: 

1) Schválení zapisovatele. 

2) Schválení programu. 

3) Důležité informace ze zasedání kolegia děkana ze dne 26. 04. 2024. 

4) Hlasování o návrhu nového Volebního řádu FCHI AS předloženého 08. 04. 2024. 

děkanem FCHI.  

5) Diskuze o systému hodnocení studentů DSP. 

6) Různé. 

 

 

 



 
 

Zasedání bylo zahájeno v 14:00 hod. 

Ad 1 a 2: AS schválil zapisovatele (P. Galář, schváleno 8-0-0) a navržený program zasedání 

(schváleno 8-0-0). 

Ad 3: Senát se seznámil s důležitými informacemi z kolegia děkana ze dne 24. 04. 2024. Blíže 

diskutoval: plánované navýšení rozpočtu na Vysoké školy ze strany MŠMT, budoucí jednání o 

rozpočtu VŠCHT a možnosti firemního sponzoringu fakulty. 

Ad 4: Akademický senát projednal obsah modifikovaného VŘ AS FCHI předloženého děkanem 

FCHI dne 08. 04. 2024. Následně přijal následující usnesení: 

 

Návrh usnesení: 

 

„Akademický senát FCHI VŠCHT projednal návrh modifikovaného Volebního řádu FCHI AS 

předloženého děkanem FCHI dne 08. 04. 2024. S úpravami souhlasí a schvaluje jeho 

podstoupení AS VŠCHT.  

 

Hlasování se zúčastnilo 8 členů Akademického senátu FCHI, s návrhem usnesení souhlasilo 8 

členů, proti bylo 0, zdrželo se 0. Usnesení bylo přijato. O schválení usnesení byl navrhovatel 

informován. Volební řád bude podstoupen AS VŠCHT prostřednictvím jeho předsedy.  

 

Ad 5: Senát diskutoval nad aktuálním stavem hodnocení studentů DSP. Svá stanoviska 

k tomuto tématu představil pan proděkan Řezanka a byly předneseny názory garantů DSP, které 

byly doručeny elektronickou formou. Senát se dohodl, že další diskuzi na toto téma odloží do 

doby, než bude jasné, zda budou na příští akademický rok přiděleny finance pro dodatečné 

oceňování studentů DSP.  

 

Ad 6: Kolegyně Slonková informovala senát o aktuální snaze studentských senátorů změnit 

současnou politiku VŠCHT s udělováním omezené datové kapacity školních email schránek, 

kterou považují za nedostatečnou.  

 

Další, 20. řádné zasedání AS FCHI se bude konat v druhé polovině měsíce května od 14:00 v 

zasedací místnosti děkanátu FCHI. Přesný termín bude upřesněn.  

 

Zapsal a za správnost ručí:  

 

 

V Praze dne 28. 04. 2024                                                                    RNDr. Pavel Galář, Ph.D.   

                                                                                                                  Předseda AS FCHI 
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